



Partner information Hamburg on Tour

Company	Kunstmeile Hamburg	Hamburg Art Mile
Profile	<p>1 Ticket – 5 Häuser – 12 Monate</p> <p>Zur Kunstmeile Hamburg zählen die fünf renommierten Kunsthäuser im Zentrum Hamburgs. Die Hamburger Kunsthalle, das Bucerius Kunst Forum, die Deichtorhallen Hamburg mit der Ausstellungshalle "Aktuelle Kunst" und dem "Haus der Photographie", der Kunstverein Hamburg und das Museum für Kunst und Gewerbe Hamburg laden in optimaler Lage nahe der Alster und in fußläufiger Entfernung zum Flanieren und Entdecken auf der Kunstmeile ein. Sie präsentieren aktuell und lebendig historische und zeitgenössische Kunst quer durch alle Medien: Malerei, Zeichnung, Skulptur und Fotografie, Kunsthandwerk und Design.</p>	<p>1 Ticket – 5 Museums – 12 Months</p> <p>The Kunstmeile Hamburg are the five renowned art institutions in the center of Hamburg. The Bucerius Kunst Forum, the Deichtorhallen Hamburg with its exhibition halls for contemporary art and photography, the Hamburger Kunsthalle, the Kunstverein Hamburg and the Museum für Kunst und Gewerbe are all within walking distance of each other along the art mile. Their excellent location near the Alster is an invitation to visitors to take a stroll of discovery. Together they exhibit an up-to-date, vibrant selection of contemporary and historical art in all media, including painting, drawing, sculpture, photography, applied arts and design.</p>
Contact on the spot	<p>Carolin Oetzel (und Nachfolger/ Nachfolgerin auf der Stelle der Projektleitung der Kunstmeile Hamburg)</p>	<p>Carolin Oetzel (and successor in the position of the project manager of the Kunstmeile)</p>
Action in Gothenburg	<p>Die Kunstmeile Hamburg lädt die Besucher von Hamburg on Tour ein in den Lounges zu relaxen und sich über das phantastische Kunst-Angebot der Stadt zu informieren.</p> <p>Branding in grün mit Sitzkissen der Kunstmeile Hamburg für die Lounges. Fotos der Kunstmeilen-institutionen auf Stelen Poster der Kunstmeile auf Litfaßsäule. Präsentation der Kunstmeile im Rahmen des „Design-Containers“.</p>	<p>Hamburg Art Mile invites visitors of Hamburg on Tour to relax in the lounges and inform themselves about what Hamburg as a city of great art and museums has to offer in 2016.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Green seat cushions for the lounges, - photos of the museums on the pillars - posters of the Art Mile on the advertising column - Presentation of the Art Mile in the "Design Container".

**Contact for
the media**

Carolin Oetzel:
info@kunstmeile-hamburg.de
Tel: 040 – 428 134 110
Mobil: 0170-4658053

Carolin Oetzel and successor:
info@kunstmeile-hamburg.de
Phone: 0049 - 40 – 428 134 110
Mobile: 0049 - 170-4658053

**Webside /
Social
Media**

www.kunstmeile-hamburg.de

www.kunstmeile-hamburg.de/en/